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Abstract (en)
An encrypted sound decoder is obtained by feeding back the output from a demodulator (1) (used in the decryption) to an input (9) of a phase
comparator (7) whose output controls a voltage-controlled oscillator (6) which drives the demodulator. The phase comparator moreover receives on
another input (8) the signal to be decrypted (to be demodulated). The signal to be decrypted is a signal modulated by a carrier whose frequency is
unknown. It is shown that this system makes it possible to avoid employing a microprocessor tasked with calculating the unknown frequency and
with producing a signal at a demodulation frequency equal to this unknown frequency. <IMAGE>

Abstract (fr)
On obtient un décodeur de son crypté en rebouclant la sortie d'un démodulateur (1) (servant au décryptage) sur une entrée (9) d'un comparateur de
phase (7) dont la sortie commande un oscillateur (6) commandé en tension qui pilote le démodulateur. Le comparateur de phase reçoit par ailleurs
sur une autre entrée (8) le signal à décrypter (à démoduler). Le signal à décrypter est un signal modulé par une porteuse dont la fréquence est
inconnue. On montre que ce système permet d'éviter la mise en oeuvre d'un microprocesseur qui serait chargé de calculer la fréquence inconnue et
de produire un signal à une fréquence de démodulation égale à cette fréquenc inconnue.
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